
  
  
  
  
  

Saksliste – årsmøte  
Stjernen Hockey Fredrikstad (Stjernen Ung), 2024  

  
Tid: Mandag 18. mars 2024, kl 1800.  
Sted:  Stjernehallen, Vip-rommet  
  
  
  
  
1. Åpning av årsmøtet i Stjernen Hockey Fredrikstad (Stjernen Ung).   
  
2. Godkjenning av de stemmeberettigede.   
  
3. Valg av dirigent, referent, samt to representanter til å underskrive protokollen.   
  
4. Godkjenning av innkallingen, sakslisten og forretningsorden.   
  
5. Behandle idrettslagets årsmelding.   
  
6. Behandle idrettslagets regnskap og balanse for 2023 i revidert stand.   
  
7. Behandle idrettslagets budsjett for 2024.   
  
8. Behandle idrettslagets organisasjonsplan.   
  
9. Fastsette medlemskontingent for 2024.   
  
10. Behandle innkomne forslag og saker.   
  
11. Valg  
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Årsmelding Stjernen Hockey Fredrikstad (Stjernen Ung) 2023 
Stjernen Hockey Fredrikstad (Stjernen Ung) har hatt et av de mest begivenhetsrike årene i klubbens 
historie. I løpet av året er den nye isflaten StjerneVærste is på plass. Der vi tidligere hadde i 
gjennomsnitt 17 uketimer til trening har vi nå 42. Der vi tidligere måtte gå av is 1. april har vi nå egen 
is frem til skoleslutt.  

Vi har besluttet å øke til 100% stilling i administrasjonen fra 2024. Vi har ansatt ytterligere et årsverk 
på sport. Vi har ansatt egen vaktmester. Vi har trent opp 20 foreldre til å kjøre Zamboni. 

Vi har økt fra 11 til 41 jenter, og stiller egne lag i både JU9 og JU13 kommende sesong. 

Klubben og klubbstyret har i året brukt mye av sin tid for å ta i bruk, administrere og forvalte den 
nye isflaten. Vi tror dette blir et svært viktig løft for at klubben skal øke rekrutteringen og ikke minst 
henge med sportslig i kamp med de andre klubbene i Norge.  

Under følger en gjennomgang av det viktigste som har skjedd i løpet av 2023. 

 

Medlemstall og aktive: 

Administrasjon i Stjernen Ung består av Line Merete Holth, som er klubbens administrative leder, i 
en 70% stilling i 2023. Hun tar seg av den daglige driften, regnskap, innkjøp, medlemmer, dugnader, 
istidskalendere, utleie StjerneVærste, og all kommunikasjon med forbund, krets og kommune. Hun 
søker også på midler fra ulike stiftelser, kommune, idrettsråd og bedrifter gjennom året.  

Klubben hadde ved utgangen av året 374 aktive spillere, og totalt ved årsskiftet 689 medlemmer. 
Barna på hockeyskolen er nå registret som medlemmer. Det har vært lagt ned arbeid de siste to 
årene med å rydde i medlemsregisteret og å få alle registret korrekt. Medlemsutviklingen slik ut: 

 

                                 2018 2019 2020 2021 2022 2023 
Familie   155 108 90 318 331 332 
Person   224 236 181 180 233 264 
Totalt   379 344 271 608* 670* 689* 

* Her er hockeyskolens medlemmer inkludert. 

 



Styrets arbeid: 

Styret i Stjernen Ung, som ble valgt under årsmøtet 20. mars 2023, har bestått av: 

 Styreleder:  John Henrik Andersen 
 Nestleder:  Hanne Kaugerud 
 Styremedlemmer: Lars-Thomas Stene 

Christer Wahlberg 
Therese Gunnerud Hansen 
Martin Andersen 

 Varamedlem:   Loan Che 

Styret har avholdt i alt 10 styremøter gjennom året. De viktigste oppgavene styret har konsentrert 
seg om er: 

 Ny isbane på Stjerneværste: Stjernen Ung har ferdigstilt det omfattende arbeidet med å 
bygge ny isbane på Værste i den gamle Jøtullageret. Se kapitel under. 

 Styrke den sportslige satsingen: Se kapittel under. 
 Styrke hockeyskolen spesielt: Se kapittel under. 
 Styrke jentehockey spesielt: Se kapittel under. 
 Hensiktsmessig organisering. Stjernen Ung håndterer nå logistikken med tre 

treningsarenaer, der to er isflater. Det har vært utleieaktivitet på ca 73.000 i måneden. 
 Samarbeidet med Stjernen Elite. Det har vært avholdt flere møter for å komme frem til et 

bedre samarbeid rundt oppfølging av talenter og bedre flyt mellom U18, U20 og A-lag. 
 Rekruttering og oppfølging av dommere: Klubbens dommeransvarlig har jobbet meget godt 

med rekruttering, opplæring og oppfølging av nye dommere, og styret har egen 
dommeransvarlig.  

 Holdningsskapende arbeid: Jobbet aktivt med lagledere og trenere for å styrke forståelsen 
av og sikre oppslutning om klubbens verdier.  

 Gjennomgang av kioskdrift: Stjernen Ung og Stjernen Elite har gjennomgått kafeteriadriften 
for å se på lønnsomhet, logistikk, vareinnkjøp, ressursbruk, dugnader og så videre.  

 Etiske retningslinjer for alle tillitsvalgte i klubben: Vi er pålagt å følge NIFs etiske 
retningslinjer. Stjernen Ung har nå samlet alle disse i ett dokument og publisert dette på 
våre nettsider. Alle som tar verv eller oppdrag for klubben forplikter seg å følge disse. 

 Byttedagen: Stjernen Ung har arrangert byttedagen, der folk (fra alle idretter) kan skaffe seg 
treningsutstyr for en billig penge. Byttedagen er støttet av SpareBank 1. Byttedagene ble 
avviklet på StjerneVærste 17.-19. november 2023. 
 

Komitéarbeid: 

Styret har hatt et ønske om en tydeligere delegering av oppgaver, hvor også flere utenfor styret 
trekkes med i klubbarbeidet. Styret har dermed delt inn arbeidet i komiteer, hvor medlemmer av 
styret leder sine respektive komiteer. Forsøket har vært delvis vellykket og må forberedes. 

 

Hus og drift (Hanne Kaugerud): 

Vi har snart gjennomført vår første sesong på is på StjerneVærste. Vi har hatt noen oppstarts-
utfordringer, men kan likevel se tilbake på en sesong som har gått over all forventning. Vi har lært 



mye om hvordan vi skal legge is og hvordan denne skal vedlikeholdes. Fra vi hadde åpning 2 mai har 
vi rukket å legge is 2 ganger og fjernet isen 1 gang. Dette har gitt oss god erfaring til neste sesong. 

Vi har en dedikert driftsgruppe som gjennom hele året sørger for vedlikehold av både is- og off-ice 
del, dette inkl også vedlikehold av ismaskin. Det er mye som må gjøres i et så stort areal som 
StjerneVærste utgjør. Driftsgruppen har også bygget 2 nye slipebuer på StjerneVærste, slik at vi også 
her kan tilby normal og radie slip til våre spillere.  

Tusen takk til dere som har bidratt! Og en spesiell takk til dere som jobbet ekstremt mange timer i 
døgnet for å sørge for at vi fikk lagt perfekt is på starten av sesongen.  

 

Marked- og media (Martin Andersen): 

Stjernen Ung jobber kontinuerlig med nye og eksisterende sponsorer for å styrke klubbens økonomi 
– noe som gjør en styrket sportslig satsing mulig. Klubbens har nå et sponsorbudsjett på 650.000 
kroner. Dette er inntekter fra drakt, hjelm og web sponsorer samt at det er selges skiltreklamer på 
StjerneVærste.   

I samarbeid med Sparebank1 Østfold & Akershus gjennomfører også klubben byttedagen hver høst. 

Klubben jobber også kontinuerlig med Grasrotandelen gjennom norsk tipping, og ønsker her hjelp av 
alle medlemmer for å øke vår andel spillere. 

Vi takker alle sponsorer og medlemmer for innsatsen gjennom 2023, og ser frem til et spennende 
2024. 

 

Økonomi (John Henrik Andersen) 

Samlet regnskap for 2023 har driftsinntekter på 11.524.570 og et driftsresultat på 78.612.  
Lagenes inntekter og kostnader ligger under hovedregnskapet, og har et driftsresultat på -624.818. 

Hovedavdeling viser driftsinntekter på 5.157.249 og et driftsresultat på 511.580. Periodisering av 
sponsorinntekter fra 2022 trekker resultatet opp med 266.500. I tillegg er offentlig tilskudd 300.000 
høyere enn budsjettert. 

Avdeling kafeteria har en samlet omsetning på 1.731.239. 
Dette er en nedgang på 451.925 fra 2022. Gjennomfakturering 
av Glommafestivalen utgjør 225.878 og Covid 19 
kompensasjon 78.026, til sammen 303.904. I sammenlignbare 
tall (uten Glommafestivalen og Covid 19) er det en nedgang 
fra 2022 til 2023 på 148.021. 

Inntekter knyttet til A-lagskamper er ned 242.430 fra 2022 til 
2023. Det minnes om at 2022 var til sammen 8 
hjemmekamper i kvartfinale og semifinale, mens 2023 hadde 
2 hjemmekamper i kvartfinale. Inntekter knyttet til 
breddeaktiviteter er opp 94.409 fra 2022 til 2023.  

 

 



Avdeling StjerneVærste som består av vårt Off-ice senter ble åpnet 2. mai 2023.  

Den 31. desember 2021 hadde Stjernen Ung kroner 3.185.145 på bankkontoen. På årsmøtet 2022 
ble det besluttet å bruke inntil kroner 1.000.000 av egenkapitalen til å etablere den nye isflaten 
StjerneVærste is.  

StjerneVærste is ble åpnet 2. mai 2023. Den 31. desember 2023 hadde Stjernen Ung kroner 
2.425.193 på bankkontoen. Litt forenklet har vi etter at StjerneVærste is ble ferdig kroner 760.000 
mindre på bankkonto enn vi hadde før prosjektet startet. 

 

Sportsutvalg/-komité (Lars-Thomas Stene):  

Sportskomiteen i Stjernen Ung har bestått av: 
Leder:  Lars-Thomas Stene 
Medlemmer:  Thomas Pettersen, Tim Winberg og Juraj Sajben/ Pavol Skripko 

Utvalget har hatt regelmessige møter. I tillegg møtes trenerne hver uke for å koordinere aktivitet, 
laguttak, istid og uttak av tropper til kamper. Thomas Pettersen og Tim Winberg har også ukentlig 
dialog med Stjernen Elite. Stjernen Ung har også hatt møter med ledelsen i Elite for å forbedre det 
sportslige samarbeidet og drive en mer planmessig talentutvikling i klubben. Videre samarbeider 
sportskomiteen og våre ansatte tett med Wang Toppidrett og Wang Ung.  

Styrket satsing: 

Før 2023/ 2024 sesongen ble Tim Winberg ansatt i en kombinert rolle som Sportssjef samt 
hovedtrener for U16. Juraj Sajben valgte å reise hjem til Slovakia etter 2022/ 2023 sesongen, og ble 
erstattet av Pavol Skripko. Pavol har hatt vært ansatt fulltid i en rolle som skills coach, samt 
hovedtrener på vårt U14 lag. Thomas har i sin rolle som Utviklingssansvarlig vært ansvarlig for U18/ 
U20, samt hovedtrener for U20, og har vært ansvarlig for kontakten med Sportssjef og Trener i 
Stjernen Elite. Alle våre tre heltidsansatte trenere bidrar på Wang sine hockeyrelaterte aktiviteter på 
dagtid.  

Våre tre heltidsressurser har også vært ansvarlig for planlegging og gjennomføring av Stjernen Ung 
sine tre camper (august, oktober og februar) i tett samarbeid med Line Holt, og kvartetten har fått 
verdifull hjelp av frivillige til gjennomføringen.   

Stjernen Ung etablerte et nytt tilbud denne sesongen, Stjernen Akademi. Dette har vært et ekstra 
tilbud til spillere som ønsker et par ekstra økter i uken, gjennomført på morgenen, med fokus på 
utvikling av tekniske ferdigheter.   

Dette er klubbens første sesong med to isflater. Dette har ført til at vi har økt antall isøkter fra i 
gjennomsnitt 17 treninger i uken, totalt for klubben til 42, dette er gjennomsnitt beregnet høsten 
2022 vs høsten 2023. Dette har bidratt til at alle lag nå ligger på anbefalt aktivitet fra Norges 
Ishockeyforbund. I tillegg har klubben tilbud om løkkehockey for alle spillere flere ganger i uken, 
disse gjennomføres både på StjerneVærste og i Stjernehallen.  

Stjernen har hatt noen årskull med få spillere (07, 06 , 05 og 04). For å kunne tilby elitesatsning og ha 
et konkurransedyktig tilbud, måtte vi rekruttere mange nye spillere inn til vårt U18 og U20 lag før 
denne sesongen. Her gjorde Hovedtrener U20, Sportssjef, Wang og engasjerte rundt U20 gjort en 
formidabel jobb og klarte å rekruttere hele 19 nye spillere, de aller fleste av dem flyttet før sesongen 
til Fredrikstad for å spille på Stjernen. 



Før sesongen 2023/ 2024 ble tre Stjernen Ung spillere tatt opp i troppen til Stjernen Elite og spilt 
flere kamper i EHL denne sesongen, disse er Sondre Grønli og Eskil Stene, begge født 2005, samt 
Laban Byrkjeland, født 2004. Ytterligere 8 spillere fra Stjernen Ung, har spilt EHL kamper sesongen 
2023/ 2024. Disse er Mattias Juntti, Didrik Utter, Gabriel Johansen, Emilio Törnvall, Erik Erkleiv, Max 
Julio Bratland, Martin Sjøvold og Leo Andersen.  At tre spillere fra Stjernen Ung blir hentet opp i en 
A-lags tropp og at ytterligere 8 Stjernen Ung spillere får mulighet til å spille kamper på øverste nivå 
ser vi som tillitserklæring til hvordan vi jobber med spillerutvikling i Stjernen Ung.  

Tre spillere fra vårt U16 (2008 spillere), har deltatt på 
landslagsaktiviteter denne sesongen, og spilte 4 
nasjoners turnering i Klagenfurt, Østerike, disse var Kalle 
Grotnes, Jesper Juntti og Matheo Dubec.                  
 
Syv spillere fra Stjernens 2008-lag ble tatt ut på 
regionslaget for Oslo/Viken Øst som tok sølv i 
turneringen. Stjernens representanter var Julian 
Andersen, Lucas Andersen, Mateo Dubec, Kalle Grotnes, 
Jesper Juntti, Isaac Owen og Sigurd Pettersen. 

Nora Maria Dyrseth-Nyheim (født 2008) har deltatt på 
U16 landslagssamlinger denne sesongen.  

Vi har i hele 2023 hatt tre heltidsansatte trenere i Stjernen Ung. Dette 
bidrar til å profesjonalisere klubben og sikrer kvalitet og utvikling av 
spillere og trenere. Vi har denne sesongen stilt to lag i U15-klassen, ett 
lag i A-serien og ett lag i B-serien. Dette har vært en videreføring fra 
foregående sesong, og vi har hatt veldig positive erfaringer med denne 
løsningen. 

Vi har denne sesongen gjennomført faste og regelmessige trenermøter for å dele informasjon, dele 
kunnskap og koordinere aktiviteter på tvers av lagene. Dette har vært positivt, og dette vil bli 
videreført og videreutviklet neste år. Vi har gjennom sesongen hatt flere klubbesøk fra Norges 
Ishockeyforbund, hvor blant annet trener for Norges Landslag for herrer, Tobias Johanson har hatt 
møter med sportsutvalget og holdt innlegg på våre trenerseminarer.  

I romjulen reiste alle våre hovedtrenere på et seminar i regi av Norges Ishockeyforbund i forbindelse 
med U20 A-VM i Gøteborg. Dette var et to dagers program hvor de fikk se kamper og deltok på et 
faglig program. Dette ga et stort utbytte, både faglig, men også viktig for å bygge relasjoner og 
erfaringsutveksling mellom trenere i klubben, og med Norges Ishockeyforbund / andre klubber.  

Vi jobber kontinuerlig med rekruttering og utvikling av trenerressurser. Behovet for flere 
trenerressurser vokser i takt med økning i antall aktive, flere jenter og betydelig mer aktivitet. 
Stjernen Ung har veldig mange dyktige ressurspersoner i trenerroller som legger ned en formidabel 
innsats hver eneste uke for å planlegge og gjennomføre aktiviteter med høy kvalitet.  

 

  



Jentesatsing (Therese Gunnerud Hansen) 

Å få flere jenter inn i hockeysporten og i 
klubben er en av de viktigste satsingene 
de neste årene for å opprettholde 
statusen som en av de store, samlende 
breddeklubbene i distriktet. Vårt 
primære fokus har vært på å ta godt 
vare på de jentene vi har, og rekruttere 
nye jenter til våre yngste lag. Vi har per i 
dag flere unge jenter som er ivrige på de 
yngste lagene.  

På treningssiden har vi et godt 
samarbeid med Frim / MSK-klinikken – 
bl.a mtp hvordan man skal trene og hvordan man skal forebygge skader.  

 

Gjennom 2023 har vi økt antall jenter med over 50%.  

Vi har hatt faste treninger for alle jentene i klubben hver tirsdag kl 17:15 på værste.  

Vi er pr. dd 41 antall i klubben.  

Jentelaget JU 11 (Neste års JU 13 )  stiller med 4 flere jenter til neste sesong hvor laget vil bestå av 11 
jenter hvorav 2 keepere.  

Vi har også avholdt foreldremøte og blitt enige om å stille nok et jentelaget i JU 9 serien.  

Antall jenter er her ca 12 jenter,  

Vi har fastsatt utvidelse av jentegarderoben på Værste, samt en istrening til på hel bane for JU ) og 
JU 13 jentene samlet.  

Vi gleder oss til fortsettelsen med jentesatsningen og ønsker oss mer samarbeid med Elite 

 

Ferieklubb på StjerneVærste: 

Første uke av sommerferien 2022 gjennomførte vi ferieaktivitet på StjerneVærste for barn på 1.-7. 
trinn, et gratistilbud med god støtte fra Fredrikstad kommune. Med dugnadsinnsats ga dette godt 
tilskudd i klubbkassen. Året 2023 søkte vi ikke midler til dette. Da valgte klubben å prioritere 
oppstart av isflate og dugnadsinnsatsen ble lagt ned i dette. Klubben har derimot søkt om midler for 
å kunne gjennomføre ferieklubb på StjerneVærste første uke av sommerferien 2024. 

 

Rekruttering/ishockeyskole 2023: 

Ishockeyskolen har hatt ekstra prioritet i 2023. I år har vi registret 110 spillere på skolen. Mange 
dyktige og ivrige voksne gjør dette avgjørende rekrutteringsarbeidet mulig.  

 



Samtaler med spillerutvalgene, U13-U20 

Det er gjennomført samtaler med spillerutvalgene for alle lag fra U13 til U20. Dette gjøres hvert år 
fordi styret ønsker å høre direkte fra spillernes om hvordan de opplever treningshverdagen og 
miljøet i laget og i hallen. I disse samtalene snakker vi om hvordan spillerne opplever trening på is og 
fys, men også hvordan stemningen er i gruppen og hvordan trenere og lagledelsen jobber med 
holdninger i laget. Det gjør styret i stand til å direkte fange opp forhold vi trenger å kjenne til. 

 

 

Årsmeldingen er styrebehandlet og enstemmig godkjent.  

 

Fredrikstad 5. mars 2024:  

 

 

John Henrik Andersen   styreleder Stjernen Hockey Fredrikstad (Stjernen Ung).  

Hanne Kaugerud  nestleder 

Lars-Thomas Stene  styremedlem 

Therese Gunnerud Hansen styremedlem 

Martin Andersen  styremedlem 

Christer Wahlberg  styremedlem 

Loan Che   varamedlem 

Line Holth    administrativ leder 
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Budsjett 2024 

Stjernen Hockey 
Fredrikstad - 
Hovedavdeling   
 

Kontonr Konto Budsjett  
Salgsinntekt 3,860,000.00 

3000 Sponsorinntekter 750,000.00 
3111 Inntekter overskudd kafeteria 200,000.00 
3117 Salg av produkter 300,000.00 
3400 Medlemskontigent 200,000.00 
3410 Treningsavgift 1,250,000.00 
3420 Ishockeyskole 60,000.00 
3440 Offentlig tilskudd 100,000.00 
3441 Momskompensasjon 450,000.00 
3450 Tilskudd fra NIHF 50,000.00 
3451 Andre tilskudd 300,000.00 
3452 LAM midler 200,000.00  

Annen driftsinntekt 2,234,000.00 
3600 Inntekter lagene UNG 1,000,000.00 
3610 Diverse inntekter, camp 300,000.00 
3750 Grasrotandel 450,000.00 
3760 Andre inntekter 150,000.00 
3902 Viderefakturering lønnskostnader uten mva 334,000.00  

Sum driftsinntekter 6,094,000.00  
Varekostnad 180,000.00 

4521 Utvidet lisens 20,000.00 
4525 Overgangsgebyr 20,000.00 
4526 Påmeldinger NIHF og region Viken øst 140,000.00  

Lønnskostnad 2,810,240.40 
5000 Lønn til ansatte 2,200,000.00 
5092 Feriepenger 224,400.00 
5400 Arbeidsgiveravgift 310,200.00 
5405 Arb.giv.avg av pål. feriepenger 31,640.40 
5945 Obligatorisk tjenestepensjon (OTP) 44,000.00  

Avskrivning på varige driftsmidler og immatrielle eiendeler 150,000.00 
6017 Avskrivning på inventar 150,000.00  

Annen driftskostnad 2,900,000.00 
6300 Leie lokaler (kontorer, møterom, klubbrom etc.) 60,000.00 
6310 Baneleie trening 60,000.00 



6420 Leie datasystemer/programvare 40,000.00 
6521 Utstyr keepere 50,000.00 
6522 Driftsmateriell slipemaskin etc 40,000.00 
6523 Klubbutstyr 50,000.00 
6552 Datautstyr - software (anskaffelse) 20,000.00 
6553 Datautstyr - software (årlig vedlikehold/avgift) 25,000.00 
6570 Arbeidsklær, opplysningspliktig 10,000.00 
6600 Reparasjon og vedlikehold, bygninger 20,000.00 
6700 Honorar - Revisjon 40,000.00 
6705 Regnskapshonorar 100,000.00 
6750 Trenerkostnader 750,000.00 
6790 Annen fremmedtjeneste 20,000.00 
6861 Trenerutdanning 60,000.00 
6900 Telefoni (kontor/arena) 40,000.00 
6907 Internett 10,000.00 
7140 Reisekostnad, ikke opplysningspliktig 30,000.00 
7180 Reisekostnad lagene (buss, fly, tog, taxi, ferje) 25,000.00 
7191 NM-sluttspill 50,000.00 
7200 Kostnader lagene BU 1,000,000.00 
7202 Hockeyskole 100,000.00 
7210 Provisjonskostnader, ikke opplysningspliktig 30,000.00 
7260 Utgifter lagene 15,000.00 
7281 Utgifter camper 90,000.00 
7320 Reklameannonser (ikke barter) 5,000.00 
7420 Gaver, fradragsberettiget 10,000.00 
7710 Styremøter 5,000.00 
7770 Bank- og kortgebyr 25,000.00 
7790 Annen kostnad 120,000.00  

Sum driftskostnader 6,040,240.40  
Driftsresultat 53,759.60 

 

  



Budsjett 2024 

Stjernen Hockey 
Fredrikstad - Kafeteria   
 

Kontonr Konto 2024 

 Salgsinntekt 1,750,000.00 
3115 Salgsinnt Glommafestivalen  
3120 Salgsinnt kafe hverdager 800,000.00 
3122 Salgsinnt kafe A-kamper 800,000.00 
3123 Vipps inntekter kafeteria 150,000.00 

  Sum driftsinntekter 1,750,000.00 

 Varekostnad 1,040,000.00 
4110 Varekjøp kafeteria 1,000,000.00 
4562 Dugnad (kiosk, arrangement etc.) 40,000.00 

 Lønnskostnad 80,000.00 
5011 Honorar kafeteria, ikke innb.pl 80,000.00 

 Annen driftskostnad 305,500.00 
6300 Leie lokaler (kontorer, møterom, klubbrom etc.) 50,000.00 
6420 Leie datasystemer/programvare 7,500.00 
6470 Leie kortterminaler/betalingsløsninger 110,000.00 
6523 Klubbutstyr 5,000.00 
6560 Rekvisita 3,000.00 
6705 Regnskapshonorar 45,000.00 
7770 Bank- og kortgebyr 35,000.00 
7790 Annen kostnad 50,000.00 

  Sum driftskostnader 1,425,500.00 
  Driftsresultat 324,500.00 

 

 

  



Budsjett 2024 

Stjernen Hockey 
Fredrikstad - StjerneVærste   
 

Kontonr Konto Budsjett  
Salgsinntekt 620,000.00 

3440 Offentlig tilskudd 500,000.00 
3451 Andre tilskudd 120,000.00  

Annen driftsinntekt 600,000.00 
3620 Utleie arena (arrangement) 600,000.00  

Sum driftsinntekter 1,220,000.00  
Annen driftskostnad 1,220,000.00 

6300 Leie lokaler (kontorer, møterom, klubbrom etc.) 200,000.00 
6340 Strøm (lys, varme etc.) 750,000.00 
6360 Renhold 100,000.00 
6790 Annen fremmedtjeneste 100,000.00 
7281 Utgifter camper 20,000.00 
7500 Forsikringspremie 50,000.00  

Sum driftskostnader 1,220,000.00  
Driftsresultat 0.00 

 

 

 

 

 

  



Sak 8: 

Behandle idrettslagets organisasjonsplan.  

Styret i Stjernen Hockey Fredrikstad (Stjernen Ung) forslår ingen endringer.  

Styrets innstilling: Årsmøtet gir styret fullmakt til å gjøre de interne organisatoriske justeringene og 
endringene som kreves for at klubben skal stå mest mulig rustet for å løse de oppgavene den har. 
Styret fullmakt strekker seg ikke til å gjøre større organisatoriske endringer som griper inn i den 
grunnleggende strukturen som er regulert av klubbens og NIFs lover og som dermed krever 
årsmøtebehandling. 

 

  



Sak 9:  

Fastsetting av kontingent.  

Kontingenten ble justert ved årsmøtet 2022. Styret i Stjernen Hockey Fredrikstad foreslår at 
kontingenten holdes uendret.  

 

John Henrik Andersen  

Styreleder 

 

  



Sak 10: 

Innkomne forslag. Det har kommet et forslag fra Jan Georg Lund: 

Historieutvalg !(kan nedsettes av styre i UNG i følge leder) 

LOVKOMITEEN får i oppdrag å fremme forslag til vedtektene / om ettningslinjer/ oppgaver 
som hviler på hvilke deler av virksomheten UNG og ELITE har  ansvar for hvem som har 
ansvar for klubbens historie fra 1960 og frem til delingen i 2010 ! 

Videre hvem som har ansvar for «Æres-priser» og markering av disse ! 

Samt klubben(es) formannsgallet fra delingen i 2010 ! 

Forslaget legges frem for de respektive styrer og  fremmes for «første avholdte 
medlemsmøte» i sesongen 2024/25 for godkjenning. 

Forslagstiller 08.Mars 2024 

Jan G. Lund 

 

 

  



Sak 11: 

Valgkomiteens innstilling 2024 
Styret Stjernen Ung 
• Leder: John Henrik Andersen, (ikke på valg) 2 år 
• Nestleder: Hanne Kaugerud, gjenvalg 2 år 
• Styremedlem:  Tommy Brevik, NY 1 år 
• Styremedlem:  Stein Ramsli, NY 1 år 
• Styremedlem: Therese Gunnerud Hansen, gjenvalg 1 år 
• Styremedlem: Martin Andersen, gjenvalg 1 år 
• Varamedlem: Camilla Transel, NY 1 år  
 
Styret Stjernen Elite  
• Leder: Innstiling ikke klar 
• Nestleder: Innstiling ikke klar  
• Styremedlem: Innstiling ikke klar 
• Styremedlem: Innstiling ikke klar 
• Varamedlem: Innstiling ikke klar 
 
Lovkomite 
Leder: Svein Hansen, gjenvalg 1 år 
Medlem: Jan G Lund, gjenvalg 1 år 
Medlem: Karita Henriksen, gjenvalg 1 år 
Varamedlem: Erik Eliassen, gjenvalg 1 år 
 
Adelskomite 
Medlem Styre Elite: Utnevnes blandt Styret i Stjernen Elite 
Medlem Styre Ung: Utnevnes blandt Styret i Stjernen Ung  
Medlem: Alf Petter Green,  gjenvalg 1 år 
Medlem: Elisabeth Westmark, gjenvalg 1 år 
Medlem: Jan G Lund, gjenvalg 1 år 
 
Kontrollutvalg Ung 
Medlem: Lene Finstad gjenvalg 1 år 
Medlem: Lars Joramo, gjenvalg 1 år 
Varamedlem: Jens Robert Grønli, gjenvalg 1 år 
  
Kontrollutvalg Elite 
Medlem: Pål Gjermundsen, NY 1 år 
Medlem: Carl Henrik Lyngås, Ny 1 år 
Varamedlem: Terje Helgesen, NY 1 år 
 
 
Fredrikstad, 18.03.2023  
 
Anders Gøsta Hansen (leder), Yvonne Henriksen, Trygve Skøien, Henning Lindahl  



Kjære medlemmer, 

 

  

Vi må dessverre meddele at Valgkomiteen ikke har lykkes med å fullføre sin innstilling til 
Elite Styre i tide for årsmøtet. Denne situasjonen har oppstått som følge av ulike hendelser i 
løpet av de siste ukene, noe som har skapt forstyrrelser i arbeidet vårt. Dette har komplisert 
Valgkomiteens arbeidsprosess og gjort det vanskelig med å fullføre oppgaven innen fristen. 

 

Valgkomiteen har arbeidet målrettet for å sikre både kontinuitet og tilførsel av nytt blod til 
det kommende styret. Prosessen med å identifisere og vurdere nye kandidater tar tid, noe vi 
dessverre har manglet etter at vår opprinnelige plan måtte endres. 

 

Derfor foreslår vi at årsmøtet godkjenner det sittende styret som interimstyre, mens 
Valgkomiteen fortsetter sitt arbeid med å identifisere og vurdere potensielle kandidater til 
Elite. Dette vil gi oss den nødvendige roen og tiden til å gjennomføre en grundig og 
rettferdig prosess, samtidig som klubben fortsatt er i gode hender.  

 

Vi i valgkomiteen er optimistiske med tanke på å kunne sette sammen en sterk og 
representativ kandidatliste til det ekstraordinære årsmøtet som dette vil kreve. Vi ber om 
forståelse for situasjonen og forsikrer dere om at vi vil arbeide hardt for å sikre en grundig 
og rettferdig prosess i løpet av de kommende ukene. 

 

Med vennlig hilsen, 

 

Anders Gøsta Hansen   

Valgkomiteens leder 


